
Allerød den 16. september 2020 

Vejgårdsparkens Grundejerforening
 

Referat af ordinær generalforsamling tirsdag den 8. september 2020 

1.	 Velkommen: Der blev budt velkommen til de i alt 8 fremmødte grundejere og 1 gæst

kommende grundejer nr . 18. Dagsordenen blev kort introduceret, hvorefter Jakob Nr. 24 

blev valg som dirigent. 

2.	 Bestyrelsens beretning: 

Generalforsamlingen, som i henhold til vedtægterne skal afholdes senest med udgangen af 

maj, er i år blevet rykket til september måned grundet covid19-begrænsninger i foråret. 

Grøndag blev afholdt 7/9-2019 - en hyggelig dag med fælles hygge og arbejde på det 

grønne område. Fastelavnen, som blev afholdt 29/2-2020, havde igen stor opbakning med 

37 tilmeldte. 

Græsslåningen bliver forsat varetaget af Jakob i Nr.35, men der skal gerne findes en
 

alternativ opbevaring af forenings græsslåmaskine.
 

Sidste års beslutning om at etablere et skur på fællesarealet er forsat ikke gennemført, men 

prioriteres forsat højt. Etableringen har vist sig at være dyrere end forventet og kræver 

derfor et forhøjet beløb i det kommende budget. (indstillet under budgetforslaget 

2020/2021) 

Året 2019/2020 har budt på rigtigt mange handler, hvor 3,7,13,18,25,28,45 er blevet 

overtaget af nye grundejere. Der er ganske kort liggetid og en forsat stor interesse for 

området. 

3.	 Forelæggelse af revideret regnskab og budgetforslag: 

Regnskabet viser et større overskud end tidligere. Dette skyldes primært lave omkostninger 

til snerydning og et mindre forbrug til fælles aktiviteter. Det planlagte skur er imod 

forventning forsat ikke realiseret, hvilket ligeledes bevirker regnskabet positivt . Den 



ønskede forøgelse af omkostninger til et nyt skur på fællesarealet blev vedtaget.
 

Det reviderede regnskab blev fremlagt og godkendt.
 

4.	 Indkomne forslag fra grundejere: 

Der er forsat stor interesse for at få etableret fibernet i Vejgårdsparken - der er igen fra 

flere grundejere ønske om en fælles indsats - evt. via en fælles finansiering i 

grundejerforeningen. Der forlyder dog umiddelbart at Yousee forventer etablering af en 

bedre løsning indenfor en nærmere - men forsat ukendt - tidshorisont. 

Der ned sættes en arbejdsgruppe, som samler op på og forfølger den videre dialog med 

Yousee . 

5.	 Forslag fra bestyrelsen blev godkendt. 

Budgetforslaget for 2020/2021 blev fremlagt og godkendt. 

6.	 Valg af medlemmer til bestyrelsen : 

Formand: Torben Klitgaard, nr. 26 

Kasserer: Betina Suldvart, nr. 5 

Sekretær: Jakob Arbjerg, nr. 24 

Suppleant: Martin Wagner, nr . 37 

Suppleant: Jesper Bruun Kristensen, nr. 45 

7.	 Revisor: Henrik Heering, nr . 27(Genvalgt) 

8.	 Eventuelt 

Ingen yderligere emner. 

Generalforsamlingen sluttede på vanlig vis ca. kl. 21:00 

Jakob Rosenkjær Arbjerg 

Dirigent & sekretær 
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